



FICHE DE SOUSCRIPTION

A RETOURNER AVANT LE
31 OCTOBRE 2021

FORUM DE YAOUNDE 22/25 FEVRIER 2022

"L'INDUSTRIALISATION DE L'AFRIQUE, UNE CLÉ DE L'ÉMERGENCE DU CONTINENT"

Cette fiche dûment renseignée, datée, signée et cachetée, A VALEUR DE BON DE COMMANDE. Elle doit être retournée à l'Organisateur pour recevoir une facture à régler intégralement. La monnaie de référence est l'Euro (€).

plus d'information sur <http://www.forumyaounde.cm>

English version other side ►

INFORMATION DU PARTICIPANT

Nom et Prénoms : _____

Secteur d'activité : _____

Entreprise / Institution : _____

Fonction : _____

E-mail : _____

Téléphone : _____

Ville : _____

Pays : _____

LES OBJECTIFS DU FORUM DE YAOUNDE 2022

Programmé du **22 au 25 février 2022**, Le **Forum de Yaoundé**, dont le thème central est "**L'Industrialisation de l'Afrique, une clé de l'émergence du Continent**", a en substance pour finalité de **contribuer à la promotion de l'industrialisation en Afrique, à travers une plateforme de discussions et d'échanges de haut niveau autour de la thématique retenue et ressortir les formes et moyens incitatifs adoptés dans les différents pays africains.**

Il s'agira de manière spécifique de :

- Partager les enseignements et échanger les expériences et les bonnes pratiques en matière d'industrialisation sur le Continent ;
- Mettre en évidence les atouts et contraintes au développement industriel de l'Afrique et formuler les propositions visant à capitaliser ces atouts et à lever ces contraintes aux fins d'un développement efficient du tissu industriel national puis continental ;
- Susciter avec détermination, le soutien des partenaires techniques et financiers nationaux et internationaux aux programmes nationaux et régionaux d'industrialisation.

De façon pragmatique, il est question d'adresser avec une pertinence accrue la problématique de la satisfaction de la demande intérieure et périphérique (régionale) par les biens de consommation de masse. L'industrialisation des pays africains ne saurait faire l'économie de cette autre dimension du problème à savoir **l'import substitution**.

Architecturalement, le Forum de Yaoundé sera bâti autour de deux principales articulations à savoir :

- Les **séquences thématiques orientées solutions pratiques**, c'est-à-dire apport de solutions aux problèmes posés, et focalisées sur les thèmes sus évoqués ;
- Les **activités et opportunités d'investissement** visant à permettre les rencontres entre investisseurs et porteurs / promoteurs de projets.

FORMULES DE PARTICIPATION

La participation au forum est ouverte à tous en ligne ou en présentiel gratuitement. Le Forum accueille, des industriels, des décideurs, des agences de régulation, des administrations, des organisations internationales, des enseignants, des chercheurs, des étudiants, etc. **Chaque entreprise/Organisme régulièrement inscrit à PROMOTE 2022 bénéficie d'une inscription gratuite pour une personne.**

Chaque participant peut commander un badge auprès de l'Organisateur à **4000 F.CFA / 6 EUR**. **Cochez ici pour 1 badge**

PROFESSIONNEL

PARTICIPATION DE GROUPE (Dès 5 personnes)

ETUDIANT

AUTRE (PRECISER) _____

TYPE DE PARTICIPATION

PARTICIPATION EN LIGNE

PARTICIPATION EN PRESENTIELLE

Dès réception de ce document, vous recevrez une facture correspondante dont le règlement intégral confirmera votre participation. Merci de votre collaboration.

DATE

LIEU

NOM / SIGNATURE / CACHET



REGISTRATION FORM

TO RETURN BEFORE
OCTOBER 31, 2021

THE YAOUNDE FORUM FEBRUARY 22 TO 25, 2022

"THE INDUSTRIALIZATION OF AFRICA, ONE KEY TO THE EMERGENCE OF THE CONTINENT"
This form duly completed, dated, signed and stamped, is a PURCHASE ORDER. It must be returned to the Organizer in order to receive an invoice to be paid in full. The reference currency is Euro (€).

more information on <http://www.forumyaounde.cm>

Version française au verso ►

PARTICIPANT INFORMATION

Company / Institution : _____
Function : _____
Representative : _____
Activity area : _____
City : _____

Country : _____
Email : _____
Phone : _____
Address : _____

THE OBJECTIVES OF THE YAOUNDE FORUM 2022

Scheduled from from the 22nd to the 25th of february 2022, the Yaounde Forum, themed on 'The industrialization of Africa, a key to the emergence of the continent, aims in essence at contributing to the promotion of industrialization in Africa, through a platform for high-level discussions and exchanges around the chosen theme, and highlight the forms and incentive measures adopted in different African countries :

The forum will specifically :

- Share on the lessons and exchange on the experiences and good practices with regard to industrialization on the continent;
- Shed light on the assets and constraints to the industrial development of Africa and draft proposals in order to capitalize on the assets and overcome the constraints for an efficient development of the industrial sector at the national and continental level;
- Generate with determination the support of national technical and financial partners for national and regional industrialization programmes.

Pragmatically speaking, the problem of satisfying domestic and peripheral (regional) demand by mass consumer goods now arises with increased relevance. The industrialization of African countries cannot disregard this other aspect of the problem, which is import substitution.

The Yaounde Forum will be articulated around two main parts, namely:

- The practical-solutions oriented thematic interviews focused on the aforementioned theme;
- The investment activities and opportunities aimed at facilitating meetings between investors and project promoters.

PARTICIPATION

Participation in the forum is open to all online or in person for free. The Forum welcomes manufacturers, decision-makers, regulatory agencies, administrations, international organizations, teachers, researchers, students, etc.

Each company / Organization regularly registered for PROMOTE 2022 benefits from one free registration for one person.

Each participant can order a badge from the Organizer at **4000 F.CFA / 6 EUR.** [Check here to order a badge](#)

PROFESSIONNAL

GROUP PARTICIPATION

STUDENT

OTHER (SPECIFY) _____

TYPE DE PARTICIPATION

PARTICIPATION EN LIGNE

PARTICIPATION EN PRESENTIELLE

Upon receipt of this document, you will receive a corresponding invoice, the full payment of which will confirm your participation. Thank you for your collaboration.

DATE

VENUE

NAME / SIGNATURE / STAMP